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سید یوسف طباطبایی نژاد با بیان اینکه مردم اکراین با حکومت این کشور همراه نیستند گفته اگر اینطور نبود شهرها را ترک

نمیکردند.

امام جمعه اصفهان عنوان کرد؛ 

سید یوسف طباطبایی نژاد، امام جمعه اصفهان در خطبههای نماز جمعه این شهرستان اظهار داشت:

برای بهترین و غنیترین فرد بودن باید واجبات را عمل کنیم و قناعت پیشه کنیم.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از مهر، او ادامه داد:

این که دشمن نمیتواند پاسداران را ببیند و آنها را تحریم میکند نشان از قدرت سپاه و بسیج دارد. باید به قابلیتهای این دو
نهاد بیش از گذشته توجه شود و مورد استفاده قرار گیرد.

وی با اشاره به جنگ اوکراین و روسیه ابراز داشت:

ریشه همه این جنگها آمریکا است و دلیل آن این است که اوکراین همه ابزارهای جنگی و حتی کلاهکهای اتمی را داشت و جز
کشورهای پیشرفته در سلاح جنگی بود. آمریکا از اوکراین خواست تا سلاحهایش را پس بدهد و یا بفروشد و به گونهای اوکراین

را خلع سلاح کرد همان کاری را که با ژاپن کرد و امروز اگر کشوری به ژاپن حمله کند پیروز خواهد شد. آمریکا بد عهدی
میکند و کشورها را خلع سلاح کرده و آنها را تشویق به جنگ با دیگر کشورها میکنند تا بتوانند به آنها اسلحه بفروشند.

وی با بیان اینکه مردم اکراین با حکومت این کشور همراه نیستند تصریح کرد:

اگر اینطور نبود شهرها را ترک نمیکردند.

طباطبایی نژاد با بیان اینکه مسلمانان باید با دشمنان اسلام مخالف باشند افزود:

بن سلمان قصد ارتباط با ایران دارد و این در حالی است که اسرائیل را نیز تأیید میکند و از نگاه ما این فرد مسلمان نیست.

[1] نماز جمعهبرچسب ها: 
[2] جنگ

[3] خاور میانه
[4] ولادیمیر پوتین
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